
Mimořádná valná hromada České carromové 

asociace (CCA) 
 

Datum konání: 

17. června 2010, 19:00 hod. 

 

Místo konání: 

Mimořádná valná hromada CCA se konala v restauraci Hugo z Hor, Vodní 17, Praha 5. 

 

Přítomní: 

Viz. Prezenční listina. 

 

Program: 

1) seznámení se situací v radě 

2) volba nových členů rady 

3) diskuse 

4) další 

 

1) seznámení se situací v radě 

Prezident T. Chmelař ve stručnosti seznámil zúčastněné se vzniklou situací v radě a důvodem, 

proč byla svolána mimořádná valná hromada jen dva měsíce po ustanovující VH. Upozornil 

na skutečnost, že se z účasti na VH omluvil tajemník F. Smoljak. Za jeho nepřítomnosti by 

nebylo správné zabíhat do větších podrobností, uvedl. 

Dále oznámil, že v nedávné době obdržel dvě rezignace členů rady, jak tajemníka F. 

Smoljaka, tak hospodáře M. Šimunského. Za situace z minulých dnů a týdnů, z nichž malá 

část byla přístupná pro všechny členy CCA obě rezignace přijal. 

 

2) volba nových členů rady 

Prezident představil své dva nové kandidáty rady: do funkce tajemníka Adriana Deana a 

hospodáře Jana Těšitele. Oba kandidaturu přijali. 

VH schválila oba navržené členy rady (9 členů hlasovalo pro, nikdo nebyl proti a 2 členové se 

zdrželi) 

 

Valná hromada tak na svém jednání schválila následující složení tříčlenné Rady sdružení: 

Prezident Tomáš Chmelař 

Tajemník Adrian Dean 

Hospodář Jan Těšitel 

 

 

3) diskuse 

Na úvod prezident seznámil členy s návrhem uspořádat historicky první mistrovství ČR 

v carromu v roce 2011 a toto téma bylo předmětem další diskuse. Požádal také M. 

Šimunského, aby ve stručnosti představil některé možné modely budoucího MČR. Myšlenka 

uspořádání MČR byla v diskusi většinově vítána. Rada byla pověřena, aby na tomto dál 

pracovala a připravila detailnější model. Termín dokončení nebyl přesně stanoven, ale 

všeobecně panoval souhlas, že by MČR mělo být připraveno v letošním roce, nejlépe pak do 

podzimního turnaje nebo ukončení PCL, kde by mohl být model představen. 

 



Druhým tématem diskuse bylo místo hraní PCL. Prezident oznámil, že bohužel Club V Jelení 

(CVJ) končí. Posledním hracím dnem v CVJ bude čtvrtek 24.6.2010. Na 15.7.2010 je 

domluveno prázdninové hraní v CVJ. Pražští členové přislíbili, že budou hledat vhodnou 

lokalitu a nejbližší době předloží návrhy tak, aby se situace vyřešila a PCL 2010 tím nebyla 

narušena. Všeobecná shoda padla, že v nových prostorách by se mělo začít hrát od září 2010, 

prázdninové hraní se bude domlouvat e-mailem. 

 

4) další 

Zd. Sviták upozornil na dvojí prolínající se systém poplatků PCL a CCA. Budoucí investice 

bude potřeba řádně rozlišit, pod který subjekt spadá. Zd. Sviták konkrétně uvedl investici do  

carromového prášku, který zakoupila PCL, nicméně bude taktéž v užívání CCA. 

Jako budoucí investice CCA i PCL byly jednoznačně navrhovány hrací boardy. O investicích 

se dál bude jednat až po vyřešení hracího místa. S ohledem na množství peněz bude v roce 

2010 pravděpodobně možno zakoupit jeden až dva hrací boardy. Výrobce bude s největší 

pravděpodobností indická firma Surco. 

 

 

 

Zápis zpracoval Miroslav Horst Šimunský, dne 18. 6. 2010 


